

CK-471

Long Arm, Cylinder Bed, Upper & Lower Feed, Extra Heavy Duty, Lockstitch Sewing Machine

長臂筒型單針上下送料縫紉機(極厚物料之車縫)



This machine is equipped with semi-rotary large capacity shuttle hook, suitable for sewing heavy weight materials. Used for harness, tack, saddlery, canvas, sport equipment, footwear. Such products as: safety belts, golf bags, luggage, tarpaulins, tents, book bindings, orthopedic appliances, boots, holsters, knife sheath, purses, etc.

本機配有半迴轉式旋梭(大月眉),適用於手提袋的手把、棒球手套、安全帶、帳篷、椅墊、鞋類、箱包類等等之極厚物料筒狀物品之縫製。



INDUSTRIAL SEWING MACHINE

FEATURES:

- * With upper & lower feed, the machine can sew accurately and easily several sheets of heavy weight materials piled up together.
- * The upper feed amount can be increased or decreased by 30% with respect to the lower feed amount.
- * The lifting amount of presser foot is as high as 20mm, suitable for stitching the extra heavy-weight materials.
- * The machine is provided with a free space measuring 420mm wide. It allows the operator to handle a large sewing product with ease.
- * Applied the semi-rotary large shuttle hook & bobbin, could reduce the frequency of changing the bobbin thread and increase the sewing efficiency.
- * The machine incorporates a built in bobbin winder, which can be reached with ease during sewing.
- *上下送之送料方式,送料力量強大,能精準與輕易的車縫多層之厚重物料,縫目精確美觀。
- *上送料量相對於下送料量可增加或減少30%。
- *押腳提升量達20mm,適用於縫製極厚之物料。
- *可供縫製的工作範圍廣達420mm,適合於縫製大的物品。
- *採用半迴轉式的大月眉與大梭仔,可以減少更換底線之次數,增加縫製效率。
- * 安裝於機頭上之梭仔捲線裝置,操作簡便。



SPECIFICATIONS:

Max. sewing speed	800 s.p.m.	Needle to be used	Schmetz 794 Nm230
最高縫速		使用針	(Organ DYx3 #26)
Max. stitch length	11 mm	Needle system	Nm130 ~ Nm280
最大縫目		針號	(#21 ~ #28)
Lift of the presser foot	12 mm by Hand	Thread	#00 ~ #8
押腳提升量	20 mm by Pedal	線	
Diameter of cylinder-bed	81 mm	Motor to be used	Clutch Motor, 3-phase,
筒徑		馬達	3/4 HP, 4P
Needle bar stroke 針棒衝程	56 mm	N.W. / G.W. 淨重 / 毛重	53 / 62 KGS
Working space 工作範圍	420 mm	Meas. 材積	0.223 CBM

奇鋼精機廠有限公司 Chikon Industrial Sewing Machine Co., Ltd.

台北縣241三重市溪尾街108巷2號

No. 2, Lane 108, Shi-Wei Street, San-Chung City, Taipei Hsien 241, Taiwan, R.O.C.

Tel: +886-2-2286-8427 Fax: +886-2-2287-8708 E-Mail: info@chikon.com.tw http://www.chikon.com.tw

